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Protokoll fört vid möte med 
arbetsmarknadsnämndens råd för 
funktionshinderfrågor 

Tidpunkt 
Onsdagen den 12 februari, kl. 15:30-17:30 
Plats 
Arbetsmarknadsförvaltningen, Palmfeltsvägen 5  

Närvarande från rådet för funktionshinderfrågor 
Bengt Lyngbäck, FUB Stockholm- För barn, unga och vuxna med utvecklingsstörning 

Doaa Zatara, SRF Synskadades Riksförbund Stockholms stad 

Ann-Cristin Broberg, Neuroförbundet Stockholm 

Andreas Nyhlén, Autism Stockholms Län 

 

Närvarande från arbetsmarknadsförvaltningen 
Amina Engman Bel-Haj, strateg inom mänskliga rättigheter  
Jenny Häggmark Lindmark, VO-chef FoP, Jobbtorg 

Sandra Degsell, enhetschef inom VO Kompetensförsörjning och Utveckling, Vux 

Karina Uddén, förvaltningschef  

Hanna Holmäng, sekreterare 

 

Förhinder 
Sven Zachari, SRF Synskadades Riksförbund Stockholms stad 
Ahmed Cherif, FHDBF – Föreningen för Hörselskadade och Döva Barn med familjer 

Anna Palmborg, DHR- Delaktighet, Handlingskraft och Rörelsefrihet 

 

Justering 
Justerat den 2025-02-14 
 
Bengt Lyngbäck    Ann-Cristin Broberg 
Ordförande      Justerare   
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§1. Mötets öppnande och fastställande av dagordning 

Ordförande Bengt Lyngbäck öppnade mötet och dagordningen 
fastställdes.  

§2. Val av justerare samt justeringsdag 

Ann-Cristin Broberg valdes till justerare.  
Protokollet justeras den 14 februari.  

§3. Återkoppling av föregående mötesprotokoll 

Föregående protokoll lades till handlingarna. 
 
§4. Förvaltningens lägesrapportering av rådets 
fokusområden  

Sandra Degsell och Jenny Häggmark Lindmark redogjorde för aktuell 
situation inom rådets fokusområden. Amina informerade om pågående 
projekt inom ramen för stadens feriejobb. 

Jenny Häggmark Lindmark bjöd in rådet till att besöka enheten för 
funktionsnedsättning och psykisk ohälsa mot bakgrund av att de vunnit 
kvalitetsutmärkelsen under 2024. 

§5. Rådets synpunkter och inspel till förvaltningen 
 
Rådet önskar information kring övergångar, exempelvis mellan 
utbildning och arbetsliv och mellan daglig verksamhet och arbetsliv. 
Informationen får gärna avse strategier, hur det funkar i praktiken samt 
vilka resurser som finns att tillgå inom såväl jobbtorg som 
vuxenutbildning. Rådet önskar även information om ”funkis crew”, det 
vill säga upplägget att de anställda ledarna för LSS-kollot själva har 
funktionsnedsättning.  
 
Vidare önskar rådet införa en ny stående punkt på dagordningen under 
benämningen ”Tillgänglighet”. Syftet är att regelbundet diskutera och 
följa upp frågor som rör tillgänglighet inom rådets ansvarsområde. 
 
§6. Förslag på reviderat årshjul 

Följande dokument hade sänts ut inför mötet: förslag på reviderat årshjul 

Rådet ser positivt på det reviderade årshjulet.  

Inför arbetsmötet den 9 april vill rådet fokusera på den så kallande 
fleråringen, det vill säga det budget och inriktningsunderlag som avser 
de tre kommande åren och som behandlas på nämndens sammanträde 
den 22 april. Därtill vill rådet ha information om det övergripande stöd 
och de insatser som aspiranter med funktionsnedsättning erbjuds hos 
Jobbtorg Stockholm och vid enheten för funktionsnedsättning och 
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psykisk ohälsa.  
 
Under augustimötet vill rådet göra ett verksamhetsbesök vid enheten för 
funktionsnedsättning och psykisk ohälsa. 

§7. Genomgång av föregående års verksamhetsberättelse 

Följande dokument hade sänts ut inför mötet: länk till Meetings Plus där 
verksamhetsberättelsen finns publicerad 
 
Förvaltningschefen lyfte några särskilt relevanta punkter för rådet.  

Presentationen och verksamhetsberättelsen (Word-dokument) sänds ut 
efter mötet. 

§8. Ärenden till nämndens sammanträde den 18 februari 
Följande dokument hade sänts ut inför mötet: länk till Meetings Plus där 
nämndens handlingar publiceras. 
 
Rådet har tagit del av handlingarna. 

§9. Övriga frågor 
 Dialog med arbetsmarknadsnämnden den 18 februari 2025, mellan 

klockan 17-18 i stadshuset. Mer information följer i separat mail. 
 Verksamhetsberättelsen för rådet har anmälts till nämnd. 
  Rådet skickar in skriftliga synpunkter på förvaltningens 

utvärdering av verksamhetsåret 2024. Synpunkterna biläggs detta 
protokoll. 

 
Ordförande tackar avslutningsvis alla deltagare för ett bra möte och 
förklarar mötet avslutat.



Digitala signaturer
Detta dokument har signerats digitalt av följande personer

Namn Datum
Bengt Olof,Lyngbäck 2025-02-14
Ethel Ann-Cristin,Broberg 2025-02-14
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